

外地直銷商 參與旅遊獎勵須知

親愛的直銷商：

新一年度旅遊獎勵已開始接受報名，居住外地的直銷商同樣可以參與。

請留意以下為外地直銷商而設的新增事項：

- (1) 外地直銷商必須**參與電子商貿計劃**以達成 80%會議出席率。
- (2) 此獎勵只支付香港與目的地之間的旅費，故外地直銷商必須自行負責由居住地來往香港的一切開支。
- (3) 獲獎直銷商必須自行辦理好旅遊簽證(如需要)，因簽證問題而不能出席會視作自動放棄。

機智滙集有限公司
2014 年 1 月 27 日

N140127

Foreign Distributors Joining Travel Incentive

Dear Distributors,

New round of travel incentive has started. For [non-Hong Kong resident applicants](#), please be noted the following new terms and conditions:

- (1) Applicant who is not Hong Kong resident must **join E-commerce plan** to fulfill the requirement of 80% attendance.
- (2) This trip designates Hong Kong as place of departure, so award will only cover expenses between Hong Kong and destination. Non-Hong Kong resident winners must pay their own expenses for travelling between their place of residence and Hong Kong.
- (3) If any visit VISA or entry permit requirement is needed, winners must complete all the procedures before the trip. If winner cannot go on this trip due to problems regarding VISA or entry permit, it will be treated as a voluntary surrender of the right to this trip.

Organic Vision Ltd
27th Jan, 2014
N140127

外地直销商 参与旅游奖励须知

亲爱的直销商：

新一年度旅游奖励已开始接受报名，居住外地的直销商同样可以参与。

请留意以下为外地直销商而设的新增事项：

(1) 外地直销商必须**参与电子商贸计划**以达成 **80%**会议出席率。

(2) 此奖励只支付香港与目的地之间的旅费，故外地直销商必须自行负责由居住地来往香港的一切开支。

(3) 获奖直销商必须自行办理好旅游签证(如需要)，因签证问题而不能出席会视作自动放弃。

机智汇集有限公司
2014 年 1 月 27 日

N140127